
Prijateljice s polic
v Savskem naselju

V domu krajevne skupnosti so odprli
tudi podružnico bežigrajske knjižnice

Z otvoritvijo novega doma krafavn«
skupnošti Sa vako naaelfe /0 dobila prepo-
trebno prostore tudf podružnlca bežigraj-
ske knjlinice. Tako »o je »lepa beseda«
pribllžala slehememu krajanu Savskaga
nasefja, M ai to žetl, takorekoč do njego vih
vhodnlh vrat. Že zdajpa krajani menlfo, da
zgolf ankrat tedensko poalovanje knjlžni-
ce, In to ob aobotah, nidovolj;po vrhu tega
pa tudl aobota ni najbolj uatrezna. O tem
bodo moratl odgovoml Še razmialltl.

FRANC GUČEK, sedemdesetletni dela-
vec je zeio zadovoljen: »Zelo rad berem,
zato mislim, da je knjižntca v našem naselju
velika pridobitev, saj st upokojencr te težko
privoščimo nakupovanje knjig, ki $0 pri nas
zelo drage. Zato bova z ženo prav rada
zahajala v našo knjižnico. To predvsem
velja za ženo, ki je Še večja Ijubiteljica
knjig.«

CVETKA HROVAT, uslužbenka: -Hvale-
vredno je. da smo dobili knjižnico pravza-
prav tik pred ,nosom'. Predvsem zvečer, saj
drugače ni časa, najraje prebiram knjige, ki
opisujejo narodnoosvobodilno borbo, pa
tudi po kaki noviteti posežem. Le obratoval-
ni čas knjižnice mi ne ustreza. Ali bi bilo
nemogoče, da bi bila knjtžnica odprta en-
krat tedensko tudi popotdan? Sobota brz-
kone za marsikoga ni najbolj primerna.«

IVAN DODIČ, sedemdesetletni upokoje-
nec: »Obratovanje knjižnice ob sobotah ni
najbolj primemo. Sicer pa menim, da je
knjiznica v tako gosto naseljeni skupnosti
resnično potrebna. Čeprav imajo otroci v
osemletki že svojo, je za nas starejže kot
naročena. Mnogo berem, zato sem prepri-
čan, da bom lahko tudi v tej naši knjižnici
izbiral fitivo po svojem okusu.«

SILVO BERGANT (54) pa pravi takole:
-Rad berem. Dnevnosicernajveččasopise,
zvečer pa kaKo dobro knjigo- Najbolj me
privlačijo knjige iz NOB in sptoh literatura iz
druge svstovne vojne. Pohvaliti je treba
prizadevanje krajevne skupnosti, da je do-
bila knjižnico v naše naselje. S tem so
največjo ustugo naredili krajanom, saj smo
dobili duševno hrano.«

BOGO VODOPIVEC, upokojeni tiskar:
»Že poklic mi je omogočif, da sem v rani
mladosti vztjubil knjigo, saj sem jih ničkoli-
ko prebral v tiskarni za stavnim strojem.
Imam bogato knjiznico, zato menim, da je
knjižnica za tiste, ki si sicer ne morejo
privoščiti rednega nakupovanja knjig, za
naše naselj%velika pridobitev, Tudi mladina
bo zdaj lahko pogosteje posegala za do-
brim branjem.«
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